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Z A P I S N I K 

SA 23.  SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA HMS-a 
 
Dvadeset i treća  sjednica  Upravnog odbora HMS-a u mandatu 2020 – 2024 održana je u četvrtak 25. 
travnja  2024. s početkom u 14,00 sati u prostorijama HOO-a, soba 48/II, Trg K. Ćosića 11, Zagreb. 
 
Prisutni članovi UO:  Stjepan Peršin, predsjednik; Robert Žiković, dopredsjednik; Antun Karas, 
dopredsjednik; Miro Papec, član; Zoran Mioč, član; Dragutin Marović, član, Nenad Jagodić, član; Ivan 
Penić, član. 
 
Odsutni članovi UO:  Srećko Margetić (opravdano) 
Ostali prisutni: Krešimir Pavelić, predsjednik NO;  Mladen Čop, predsjednik Suda časti; Renata Suchy, 
glavna tajnica HMS-a; Ana Čop, tajnica HMS-a 
 
Gosp. Peršin, predsjednik HMS-a zahvalio je  svima na dolasku. Gosp. Marović predlaže novu točku 5. 
dnevnog reda Problemi  MX utrke u Požegi 28.04.2024.  te da točka prijašnja točka 5 postaje točka 6. 
Takav dnevni red  jednoglasno usvojen i sada glasi: 
 

Dnevni red: 
1. Usvajanje Zapisnika s 22. sj. održane 05.04.2024. 
2. Prijem nove članice (1. Hrvatski moto pustolovni klub, Samobor) 
3. Ostavke gg Papeca i Mioča – imenovanja – Odbor za sport – sportska sezona 2024 
4. Izvješće o organizaciji 100-te obljetnice 
5. Problemi MX utrke u Požegi 28.04.2024. 
6. Razno 

 
Konstatirano je da kvorum postoji, sve odluke koje se donesu bit će pravovaljane.  

 
Ad.1. Usvajanje zapisnika s 22. sj. održane 05.03.2024.  
Zapisnik sa 22. sjednice Upravnog odbora HMS-a održane 05.04.2024.  dan je na usvajanje. 
 
Odluka 228/2024  
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku o usvajanju zapisnika s 22. sjednice održane 05.04.2024. 
godine. 

 
Ad.2. Prijem nove članice (1. Hrvatski moto pustolovni klub)  
Zamolbu za prijem u članstvo HMS-a predao je:  
2.1. 1. Hrvatski motociklistički pustolovni klub, Savršćak 7, Samobor. Gđa Suchy je izvijestila da je klub 
poslao svu potrebnu dokumentaciju, a vidljivo je da je klub registriran prema Zakonu o udrugama i 
Zakonu o sportu.  

 
Odluka 229/2024 
Upravni odbor jednoglasno je donio odluku da se uputi prijedlog Skupštini za primanje u pridruženo 
članstvo 1. Hrvatsko motociklističkog pustolovnog kluba iz Samobora, Svaršćak 7.  
Klub je podmirio upisninu u HMS i članarinu za 2024. godinu. 
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Ad.3. Ostavke gg Papeca i Mioča – imenovanja – Odbor za sportr – sportska sezona 2024. 
Gosp. Peršin je izvijestio da su na prošlom Upravnom odboru bila najavljena, a sada su ostavke g. Papeca 
i g. Mioča priložene u pisanom obliku. Gosp. Marović dodaje sa je na sastanku MS Zagrebačke županije 
donijeli zaključak da se podrži g. Mioč i da povuće ostavku, a gosp. Mioč izvještava da bi tada moralo biti 
sve po pravilnicima.  
 
Nakon kraće diskusije dana su na usvajanje ostavke gosp. Papeca i gosp. Mioča. 
Odluka 230/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluka da se prihvaćaju ostavke gosp. Mire Papeca i gosp. Zorana 
Mioča. 
 
Gosp. Peršin izvještava da je do sada zamjenik gosp. Papeca bio gosp. Antun Karas, te da bi gosp. Karas 
preuzeo sada dužnost direktora Odbora za sport do kraja mandata. 
Gosp. Karas dodaje da bi to napravio zbog svih prisutnih, svjestan je svojih ovlasti, skrenuo pažnju na 
dosadašnju problematiku koja je ista već godinama unatrag.  
 
Gosp. Peršin predlaže da bi dužnost tajnika Odbra za sport preuzela gđa Ana Čop te za direktore 
disciplina cestovne moto utrke (CMU) predlaže gosp. Dražena Kemenovića, a za direktora za MX gosp. 
Miljenka Pernara. 
 
Gosp. Mioč svraća pažnju da je početkom  2021. godine stupio na snagu Pravilnik o osnivanju Radnih 
tijela Upravnog odbora HMS-a gdje je propisan način biranja i imenovanja sportskih direktora i ostalih 
tijela.  
Gosp. Papec izvještava da je već na prošloj sjednici Upravnog odbora dan pisani prijedlog za sportskog 
direktora od 1. HMK za gosp. Zorana Majcana s potrebnim obrazloženjima, pogotovu od kada mu je sin 
krenuo svojim putem te pita zašto se to ignorira, isto tako je usmeno predložio g. Zidarića za direktora za 
CMU, ali mu nitko nije ništa odgovorio. Isto tako podsjeća da gosp. Kemenović nije  u svom mandatu 
napravio niti je pravilnik niti Dodatak vezan uz CMU. 
Gosp. Karas smatra da je gosp. Mioč sve probleme discipline MX donosio na Odbor za sport i Upravni 
odbora te da ih je trebalo rješavati unutar discipline na što je gosp. Mioč odgovorio da on nema sve 
informacije i ne zna o čemu se sve radi.    
Gosp. Penić svraća pažnju da svi članovi UO mogu predlagati, treba poštovati procedure i pravilnike.  
Gosp. Žiković dodaje da svaki klub može poslati svoj prijedlog, a Upravni odbor prihvaća ili ne prihvaća 
kandidata, odnosno imenuje. 
Gosp. Peršin svraća pažnju da prošli put nije bilo gosp. Žikovića te ne zna što je bilo, gosp. Žiković 
objašnjava razliku između disciplina  CR i CMU, da se ne smiju brkati discipline i klase. Gosp. Peršin 
izvještava da Savez ima javne ovlasti, svraća pažnju na članak 15. Statuta. Gđa Suchy govori o zadacima 
vezanim uz javne ovlasti onako kako su propisane Zakonom o sportu i da ih treba provesti kako je 
predviđeno zakonom i pravilnicima Hrvatskog olimpijskog odbora te traži da se to ozbiljno shvati. Gosp. 
Papec izvještava da je već ranije donesena jednoglasna odluka o disciplinama CR i CMU, da kaskamo 
godinama za drugim savezima pogotovu u radi s mladima koji bi se bavili moto utrkama.  
Gosp. Pavelić obavještava da već 3 godine upozorava na manjkavosti, od toga da su  direktori sportskih 
disciplina i očevi koji imaju sinove u tim istim disciplinama, dobivanja pisama s prozivanjima sa svih 
strana, ide se iz krajnosti u krajnost. Sve odluke vezane uz brzinske discipline donesene su jednoglasno, 
dobio je pismo od, kako je napisano, predstavnika vozača, u savezu kao i svim drugim savezima postoji 
nadležna komisija (Komisija sportaša). Ljudi već kupuju gume i opremu, a mi smo se duboko ukopali.  
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Obzirom na pismo koje je poslao gosp. Gereš (nalazi se u materijalima) imao bi osnovu čak za privatnu 
tužbu.  
Gosp. Žiković svraća pažnju da svatko tumači Statut na svoj način, jedan članak, dva tumačenja.  
Razvila se  diskusija između gosp. Žikovića i gosp. Peršina. 
Gosp. Žiković je obavijestio da će 9.5. biti organiziran sastanak discipline CR i sastanak na Grobniku o 
čemu će biti obavješteno tajništvo HMS-a radi slanja obavijesti.  
Gosp. Papec je obavijestio da je još pred otprilike 7 godina tražio da se uvede kao odskočna daska klasa 
300, ali ne supersport, već jeftinija verzija, čak se bilo na razgovorima u Yamahi oko toga, međutim onda 
je došlo do opstruiranja takve ideje. 
Gosp. Peršin ističe da ima klubova koji nemaju vozača, npr. u spidveju, klubova koji ne mogu plaćati 600 
eura startnine. 
Gosp. Jagodić dodaje da postoje više pravila pri plaćanju startnina,  podsjeća da u Komisiji sportaša imaju 
predstavnika iz Križevaca, gosp. Ivana Viška, u dopisu gosp. Zidarića nabrojana su imena vozača koji 
uopće ne voze tu disciplinu, koji su izjavili da nisu u tom kontekstu podržali dopis, te da se u njemu nitko 
nije vlastoručno  potpisao. U cestovnim moto utrkama, prema analizi koju je radio, sudjelovalo je 
prosječno 23,7 vozača u svim klasama po svim utrkama. U klasi 125 nastupilo je na Grobniku 5 ili 6 
vozača, u Sl. Brodu 6 vozača. Imali smo 20 ili 30 vozača svaki vikend u Požegi i to smo uspjeli maknut. Kao 
što znamo postoje ljudi koji ne žele voziti tzv. gradske utrke, jer imaju motocikle koji nisu za takve utrke. 
Izglasano je jednoglasno da imamo CR i CMU, idemo sada dalje. Podsjeća i pita gosp. Zidarića zašto dođu 
sve skupa u Sl. Brod 23 vozača u CMU, a onda u Križevcima ih je duplo više? 
Gosp. Karas predlaže da se sastanu međusobno i donesu rješenja.  
Gosp. Žiković je izvijestio koliko puta se gosp. Zidariću išlo u susret za Grobnik, a onda dođe 5 vozača. 
Gosp. Penić svraća pažnju da je gosp. Jagodić dobio visoko priznanje svoje županije, njegov stav je da se 
pusti da se razvije – cvjeta što treba, što se tiče javnih ovlasti , to u svakom slučaju treba obaviti, ako je 
potrebno, mora se uzeti i odvjetnik za provedbu zakona.  
Gosp. Papec, vezano uz proslavu 100 godišnjice čita izvod iz dokumenata pribavljenih u Sveučilišnoj i 
nacionalnoj biblioteci, gdje je zapisana drug godina osnivanja, ne 1924. 
 
Nadalje, skrenuta je pažnja na vrlo nepristojno pismo gosp. Gereša, na to da su u godišnjem pravilniku – 
Dodatku za utrke klasičnih motocikala uvedene neke izmjene koje nisu bile nigdje dogovorene i puno se 
ljudi žalilo na isto, jer više se neće moći voziti te klase.  
Gosp. Jagodić izvještava da bi se Dodatak 2024 trebao poništiti i sve vratiti na staro, to bi trebao biti 
zadatak sportskog direktora i smatra da bi gosp. Denis Marendić trebao biti kandidat za novog CMR 
direktora. 
Gosp. Gereš nije nazočio prošle godine utrkama osim zadnje. 
 
Po raspravi donesene su slijedeće odluke: 
Odluka 231/2024 
Upravni odbor je s jednim povučenim glasom donio odluka da se gosp. Karas imenuje za direktora 
Odbora za sport do kraja mandata 2020-2024. 
 
Odluka 232/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da se gđa Ana Čop imenuje tajnicom Odbora za sport do 
kraja mandata 2020-2024. 
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Odluka 233/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku  o razrješenju dužnosti sportskog direktora  gosp. Miljenku 
Gerešu u disciplinama CMR i SK.  
 
Odluka 234/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku da u disciplini Cestovne utrke klasičnih motocikala (CMR) 
ostaje na snazi godišnji pravilnik – Dodatak za PH u oldtimer moto utrkama (OMU) iz 2023. godine.  
 
Odluka 235/2024 
Klubovima odmah sutradan poslati dopis – odluku da se u disciplinama u kojima su direktori dali 
ostavku ili im je prestala dužnost  klubovi dostave svoje kandidate. Glasovat u svakoj disciplini može 
klub: 

- Koji je u dotičnoj discipini imao vozače u konačnim rezultatima 2023. 
- Koji je redovni član HMS-a 
- Koji je platio godišnju članarinu za 2024. godinu 

te da na kandidacijskom obrascu pošalje svoj prijedlog do petka 03.05.2024. godine.   
 
Ad.4. Izvješće o organizaciji 100-te obljetnice  
Gosp. Peršin izvijestio da sutradan gosp. Penić, gđa Suchy i on idu u CVH na razgovor oko 
donacije/sponzorstva za proslavu 100-te obljetnice. Prema procjenama trošak cjelogodišnje proslave 
uključivši završnu svečanost bila bi oko 40.000 eura.  Planira se ići još u Podravku, Radnik KŽ, Croatia 
osiguranje i druge firme. 
Razgovarano je sa GP TV da napravi film koji bi se nastavljao na onaj napravljen za 90-u godišnjicu, koji je 
trajao oko 18 minuta te se doda još 12-ak minuta. GPTV je poslao ponudu na 6.000 eura s PDV-om te 
smatra da može taj iznos biti i manji. Smatra da bi bolje odgovaralo da svečanost bude u glavnom gradu. 
Gosp. Žiković, obzirom da je poslana ponuda iz Opatije oko večere i smještaja gostiju i koja je u 
materijalima, moli da se ubuduće ne troši njegovo vrijeme uzaludno. 
Gosp. Papec svraća pažnju da je već na jednom od UO donesen o da to bude u Opatiji, pogotovu jer bi to 
suportirao Automotodrom, a i cijene u ponudi su niže.  
Gosp. Žiković da je prijedlog da bude sve transparentno, da se otvori posebni račun u banci za to kroz koji 
će proći sva financijska sredstava, mi dogovaramo, a nemamo niti budžet. 
 
Ad.5. Problemi MX utrke u Požegi  28.04.2024.  
Gosp. Marović svraća pažnju da bi se moglo ugroziti PH, da to nisu Miočeve klase kako je napisao gosp. 
Jaroš, ne razumije zašto se tjera inat, klinci iz klase 125 ako  voze PH mogu samo dobiti ako se vozi PH 
(kategorizacija, stipendije i ostalo) i kao predstavnik vozača traži to. 
Postoji mogućnost da se utrka u Požegi ne boduje te da se od tuda ne ide dok se ne donese rješenje.  
Razvila se diskusija u kojoj su sudjelovali svi nazočni  oko toga kako se neki uvijek stavljaju iznad sustava i 
uvijek su protiv nečega, a ne predlažu rješenja, vječito se raspravlja o nekim ljudima, sve to ne samo u 
MX.  
 
Po raspravi donesena je slijedeća odluka: 
Odluka 236/2024 
Upravni odbor je jednoglasno donio odluku  vezano uz održavanje MX  natjecanja u Požegi dana 
28.04.2024. godine kako slijedi: 
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Ukoliko organizator MK Požega promet ne raspiše i ne objavi da se klase MX 125 – 2 T i Veterani C 
boduju za Otvoreno prvenstvo Hrvatske, natjecanje se neće bodovati za niti za jednu klasu koja je 
raspisana u Otvorenom prvenstvu Hrvatske.  
 
 
MK Požega promet treba se o navedenom očitovati danas, petak 26.04.2024. do 24.00 sata, u 
protivnom, kako je navedeno,  utrke se neće bodovati za OPH. 
 
Svi organizatori utrka OPH MX DUŽNI SU u Posebnom Pravilniku raspisati sve klase navedene u 
Dodacima za 2024. godinu. 
Kako su godišnji pravilnici – Dodaci: 

- Otvoreno prvenstvo Hrvatske (OPH) MX 2024. 
- Otvoreno prvenstvo Hrvatske (OPH) MX za veterane 2024. 
- Pravilnik MX B liga 2024 

kao i kalendar natjecanja usvojeni, objavljeni i dostavljeni klubovima, svaki organizator je dužan 
raspisati i održati natjecanje kako je u njima određeno. 
 
Ad.6. Razno 
6.1. Upravni odbor je jednoglasno donio zaključak da se upisnina i  godišnje članarine 2023. klubovima 
koji nisu konzumirali članstvo knjigovodstveno otpišu kaka slijedi: MK Gajs Tim u iznosu od 300 eura; MS 
Grip u iznosu od 300 eura; MK Poskok Slunj u iznosu od 300 eura; MCK Popovača tim u iznosu od 300 
eura i EE Liburnija u iznosu od 600 eura (isti platili upisninu i članarinu u 2024. godini). 
 
Završeno u 16.00 sati. 
 
 
 
 
Zapisnik sastavila:                  Predsjednik UO HMS-a: 
 
Renata  Suchy        Stjepan Peršin, dipl.ing.    


